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Quality HealthCare Asia Limited (www.qualityhealthcareasia.com) is Hong Kong’s largest listed
healthcare company. The Group provides care for our private and corporate contract patients
through 700 Western and Chinese medical centres, and 46 dental and physiotherapy centres. In
2002, our network recorded more than 1.7 million healthcare visits. We operate nine elderly care
homes and Hong Kong’s longest-established international nursing service. One of our medical
practices has been serving Hong Kong people for 135 years.

Quality HealthCare became the first healthcare provider listed on The Stock Exchange of Hong
Kong Limited (HKSE ticker 593) in 1998. The Group’s healthcare turnover in 2002 exceeded
HK$737 million.

卓健亞洲有限公司(www.qualityhealthcareasia.com)為香港最大的上市醫療機構。卓健集團透過其七百

間中西醫療中心，四十六間牙科及物理治療中心，為個別人士及公司合約病人提供醫護服務。於二零零

二年，集團醫療保健網絡錄得逾一百七十萬投診人次。此外，卓健經營九間護老院及香港歷史最悠久的

國際護理服務社，而卓健其中一種醫療業務更在香港為市民服務了達一百三十五年之久。

於一九九八年，卓健亞洲成為首間在香港聯合交易所有限公司上市(編號：593)的醫療保健服務集團。

集團於二零零二年錄得醫療保健業務營業額逾737,000,000港元。
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